
Protokół Nr IV/24 
z obrad IV sesji Rady Miasta Siemiatycze, 

która odbyła się w sali im. Krzysztofa Szyszko ul. Świętojańska 25 

w dniu 11 września 2024 roku 

 

Obrady IV sesji Rady Miasta Siemiatycze rozpoczęły się o godzinie 13:00.  
 

W obradach IV sesji na stan 15 radnych uczestniczyło 13, według załączonej do protokołu 
listy obecności (Załącznik Nr 1). 

Radni obecni na IV sesji: 

1. Marek Bogucki 
2. Jakub Godun 
3. Melania Grygoruk 
4. Tomasz Jakowiuk 
5. Jerzy Korowicki 
6. Igor Mironkiewicz 
7. Katarzyna Nayda 
8. Urszula Obrycka 
9. Jerzy Roszczenko 
10. Łukasz Rybałtowski 
11. Grażyna Szczurowska 
12. Igor Śnieżko 
13. Marcin Usakiewicz 

 
Radni nieobecni na IV sesji: 

1. Paweł Onieszczuk 
2. Agnieszka Monika Zalewska 

 
 
Do punktu 1 - otwarcie obrad. 

Obrady IV sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 11 września 2024 r. otworzył 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta – Igor Śnieżko. Wiceprzewodniczący na wstępie 

poprosił obecnych o uczczenie minutą ciszy zmarłego Krzysztofa Wieczorka 

wieloletniego radnego Miasta Siemiatycze, Ambasadora Siemiatycz, zasłużonego 

mieszkańca. Następnie powitał wszystkich obecnych na IV sesji Rady Miasta. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi 

kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady dodał, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, nagrania udostępniane są w Biuletynie 

Informacji Publicznej oraz na stronie internetowej Urzędu Miasta Siemiatycze.  

 



Do punktu 2 - przedstawienie porządku obrad.  

 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że porządek obrad Państwo radni otrzymali wraz 
z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, dodał, że sesja prowadzona będzie zgodnie z 
otrzymanym porządkiem obrad. Porządek obrad przedstawia się następująco: 
 

1) otwarcie obrad, 
2) przedstawienie porządku obrad, 
3) przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Miasta, 
4) sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami, 
5) podjęcie uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Siemiatyczach, 
6) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach oraz 

określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobkach, dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Siemiatycze, 

7) podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami 
miejskiej komunikacji na terenie miasta Siemiatycze, 

8) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2024 r., 
9) wolne wnioski, 
10) zakończenie obrad. 

 
 
Do punkt 3 - przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej czyli III sesji Rady 
Miasta Siemiatycze wyłożony jest na stoliku protokolanta i jeżeli do końca obrad sesji 
nie wpłynął do niego uwagi i poprawki to uzna się go za przyjęty.  
 
 
Do punktu 4 - sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami.  
 

Pan Burmistrza przedstawił sprawozdanie. Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do 
protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał opinię Związków Zawodowych na temat 
podejmowanych uchwał z której wynika, że NSZZ Solidarność Zarząd Regionu 
Podlaskiego oddział w Siemiatyczach nie wnosi uwag do podejmowanych na dzisiejszej 
sesji uchwał. 

Punkt 5 - podjęcie uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji 
w Siemiatyczach.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta powiedział, że uchwałę na komisji omówiła Pani 
Sekretarz Miasta. Uchwała głównie dotyczy zmiany siedziby i nowych zadań MOSiR-u.  
Wiceprzewodniczący Rady Miasta zapytał czy radni mają jakieś jeszcze pytania do 
projektu uchwały? Radni pytań nie zgłosili. 
 



Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

statutu Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Siemiatyczach. Wiceprzewodniczący 

Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od 

głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 
 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł nieobecny 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka nieobecna 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV/25/24 –Załącznik Nr 3 
 
Punkt 6 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach oraz 
określenie maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie w żłobkach, dla których 
organem prowadzącym jest miasto Siemiatycze.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że uchwałę na komisji omawiała Pani Sekretarz. 
Zapytał czy Państwo radni mają jakieś pytania? Radni pytań nie zgłosili. 
 

Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach oraz określenie maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie w żłobkach, dla których organem prowadzącym jest miasto 

Siemiatycze. Wiceprzewodniczący Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 

„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

 



Lp. Nazwisko i imię 
 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł nieobecny 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka nieobecna 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV/26/24 –Załącznik Nr 4 
 
 
Punkt 7 - podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe środkami 
miejskiej komunikacji na terenie miasta Siemiatycze. 
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że uchwałę na komisji omówił Pan Kierownik 
Krzysztof Leszczyński i Pan Burmistrz również w sprawozdaniu wspomniał o tym 
projekcie uchwały. Wiceprzewodniczący zapytał czy radni mają pytania do uchwały?  
 
- radny Godun powiedział, że ma pytanie do punktu drugiego uchwały, w którym jest 
napisane, że dokumentem potwierdzającym prawo do korzystania z bezpłatnej 
komunikacji miejskiej w Siemiatyczach jest każdy dokument potwierdzający 
zamieszkanie lub płacenie podatków w Siemiatyczach, dokumentem takim może być 
wydana Karta Seniora, Karta Rodziny 5+. Zapytał o to, co w przypadku gdy mieszkaniec 
nie posiada ani Karty Seniora ani Karty Rodziny 5+. Radny zapytał co rozumiemy przez 
dokument potwierdzający zamieszkanie w mieście Siemiatycze?  
- Pan Burmistrz powiedział, że tworząc tą uchwałę chcieliśmy, żeby ta ulga była 
skierowana do mieszkańców Siemiatycz, którzy płacą podatki właśnie w tym miejscu. 
Dodał, że każdy dokument, który potwierdzi, że ktoś jest mieszkańcem Siemiatycz, że 
jest tu zameldowany, może to być np. legitymacja szkolna, bo najwięcej uczniów jeździ 
komunikacją miejską.  
 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

ustalenia cen za usługi przewozowe środkami miejskiej komunikacji na terenie miasta 

Siemiatycze Wiceprzewodniczący Rady poprosił radnych aby zadeklarowali czy są „za”, 



„przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór odpowiedniego przycisku na 

tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 
 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł nieobecny 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka nieobecna 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV/27/24 –Załącznik Nr 5 
 
 
Punkt 8 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta za 2024 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie tych zmian.  
 
Pani Skarbnik powiedziała, że zwiększenie planu dochodów o kwotę 362 000 zł, w tym: 
1) o kwotę 13 000 zł - wprowadzenie planu dochodów z tytułu wpłat mieszkańców na 
remont chodnika przy „Manhattanie”; 
2) o kwotę 19 000 zł - wprowadzenie planu dochodów z otrzymanego dofinansowania z 
Urzędu Marszałkowskiego na objęcie patronatem wydarzeń miejskich; 
3) o kwotę 100 000 zł - zwiększenie planu dochodów z tytułu wpływów podatku od 
spadków i darowizn; 
4) o kwotę 30 000 zł - wprowadzenie planu dochodów z tytułu opłat adiacenckich; 
5) o kwotę 200 000 zł - zwiększenie planu dochodów z tytułu wpływów z opłat z kapitału 
opiekuńczego. 
Zwiększenie w planie wydatków o kwotę 362 000 zł, w tym: 
1) o kwotę 13 000 zł - zwiększenie planu wydatków na usługi związane z remontem 
chodników; 
2) o kwotę 19 000 zł - zwiększenie planu wydatków na usługi miejskie; 
3) o kwotę 165 000 zł - zwiększenie planu wydatków na energię i usługi ulic miejskich; 



4) o kwotę 165 000 zł - zwiększenie planu wydatków na energię i usługi obiektów 
miejskich oraz podatek vat odprowadzany do Podlaskiego Urzędu Skarbowego. 
 
Pani Skarbnik dodała, że po obecnych zmianach budżet będzie kształtował się 
następująco: plan dochodów budżetowych 100 032 543,31 zł, w tym dochodów 
bieżących 77 700 413,31 zł oraz dochodów majątkowych 22 332 130 zł. 
 Plan wydatków budżetowych ogółem 96 468 393,65 zł, w tym wydatków w bieżących 
73 943 053,65 zł oraz wydatki majątkowe 22 525 340 zł.  
 
Wiceprzewodniczący Rady zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta za 2024 rok. Wiceprzewodniczący Rady poprosił radnych aby 

zadeklarowali czy są „za”, „przeciw” czy „wstrzymują się od głosu” poprzez wybór 

odpowiedniego przycisku na tablecie. 

 

Lp. Nazwisko i imię 
 

głosowanie 

1 Bogucki Marek „za” 

2 Godun Jakub „za” 

3 Grygoruk Melania „za” 

4 Jakowiuk Tomasz „za” 

5 Korowicki Jerzy „za” 

6 Mironkiewicz Igor „za” 

7 Nayda Katarzyna „za” 

8 Obrycka Urszula „za” 

9 Onieszczuk Paweł nieobecny 

10 Roszczenko Jerzy „za” 

11 Rybałtowski Łukasz „za” 

12 Szczurowska Grażyna „za” 

13 Śnieżko Igor „za” 

14 Usakiewicz Marcin „za” 

15 Zalewska Agnieszka nieobecna 

 13 „za” 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała Nr IV/28/24 –Załącznik Nr 6 
 
 
Punkt 9 - wolne wnioski. 
 
- radny Jakowiuk, zapytał czy zostały podjęte jakieś kroki w sprawie oświetlenia na ulicy 
Wiosennej, tam są słupy i może da się gdzieś te lampy wstawić. Radny zapytał czy jest 
możliwość postawienia ławeczki na ulicy Anny Jabłonowskiej. Radny podziękował za 
przestawienie tej ławeczki na skrzyżowaniu, zapytał czy można tam jeszcze kostkę 
położyć?  



- Pan Burmistrz powiedział, że tą ławeczkę szybko udało się przestawić i jeżeli będziemy 
mieli jakąś kostkę nawet używaną to nie będzie żadnego problemu żeby ułożyć własnymi 
siłami.  
Pan Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o tą drugą ławeczkę to będziemy musieli się 
zastanowić bo jak pamiętam byliśmy na komisji objazdowej i szukaliśmy miejsca. Także 
jeżeli znajdziemy jakieś miejsce, to też nie będzie problemu żeby tam ułatwić ludziom 
przemieszczanie się, żeby mieli gdzie odpocząć podczas czy spacerów, czy nawet dla 
osób starszych, żeby chwilę odpoczynku mieli. Jeśli chodzi o oświetlenie, ulicy Wiosennej 
tutaj poczekamy, bo w tej chwili przedwczoraj został ogłoszony projekt na oświetlenie, 
wymianę latarni w całym mieście, czyli samych lamp i zastanowimy gdzie tam można 
powiesić latarnie na ulicy Wiosennej i mamy również zgłoszenie żeby ustawić latarnię w 
ciągu ulicy, od Bartosza Głowackiego do, ulicy Ciechanowieckiej. Czyli mamy takich kilka 
miejsc, w których byśmy chcieli przynajmniej może nie prowizorycznie, ale z własnych 
już używanych latarni doświetlić.  
- radny Marcin Usakiewicz powiedział, że ma prośbę do przedstawiciela Powiatowej 
Komendy Policji o wzmożone patrole w obrębie nowego placu zabaw przy Zalewie Nr 1. 
Powiedział, że mieszkańcy zgłaszają kwestie typu, że młodzież tam chuligani. Radny 
dodał, że nie obraża naszej siemiatyckiej młodzieży, bo jest wspaniała, ale taką 
serdeczną prośbę w imieniu mieszkańców mamy, żeby jakieś te patrole troszeczkę były 
wzmożone, za co dziękuję bardzo. 
- Przedstawiciel Policji - Pan Grzegorz Gilar powiedział, że jeżeli chodzi ten plac zabaw 
przy amfiteatrze to on jest objęty naszym specjalnym nadzorem od kiedy powstał. 
Dodał, że praktycznie co godzinę jakiś patrol pieszy jest lokowany. od godziny 18:00 do 
godziny 22:00 cały czas są patrole. Pan Gilar dodał, że jeżeli ktoś będzie zgłaszał incydent 
to proszę przekazywać informacje żeby bezpośrednio dzwonić do dyżurnego, żeby po 
prostu takie osoby wylegitymować, ewentualnie przysłowiowo rozliczyć. Cały czas to 
monitorujemy, wszystkie takie miejsca, które wiemy, że może być gdzieś niebezpieczny, 
gdzie się grupuje młodzież, także jeżeli są takie sygnały proszę o informację a będziemy 
działać.  
- radny Usakiewicz powiedział, że skoro mieszkańcy zgłaszają problem to prosi 
zwrócenie jeszcze większej uwagi. 
- Przedstawiciel policji powiedział, że cały czas tak robimy.  
- radny Mironkiewicz, powiedział, że  chciałby tylko dodać do tej kwestii poruszanej, że 
istnieje taka aplikacja "Krajowa mapa zagrożeń bezpieczeństwa" internetowa, gdzie 
mieszkańcy mogą indywidualnie, anonimowo zgłaszać różnego rodzaju zagrożenia. 
Radny zachęcił i przypomniał, że takie narzędzie jest i każdy z nas może po prostu o 
każdej porze dnia i nocy zgłosić zagrożenie, które policja będzie sprawdzać i ewentualnie 
jeżeli potwierdzi, że zagrożenie istnieje to odpowiednio reagować na to. 
- radna Katarzyna Nayda zapytała czy wiadomo kiedy zostanie rozebrany budynek po 
starym kinie? Radna dodała, że mieszkańcy okolicznych bloków zgłaszają, że nie jeździ w 
tej okolicy patrol policji, a robi się tam niebezpiecznie, przesiadują w tym budynku 
podejrzane osoby. Radna zwróciła się z prośbą o wzmożoną patrol policji.  
- przedstawiciel policji powiedział, że w ostatnim czasie było trochę zgłoszeń do Krajowej 
Mapy Bezpieczeństwa, o której mówił radny Mironkiewicz że młodzież, młodzież się 
gromadzi, używa narkotyki, także kierowane są tam patrole. Dodał, że jeśli chodzi o 
amfiteatr, miejsce to też jest objętym planem priorytetowym dzielnicowego. 



Dzielnicowa z tego terenu założyła tam plan priorytetowy, cały czas monitoruje tą 
sytuację. Sporządzane są też karty zadań doraźnych.  
- radny Rybałtowski powiedział, że chciałby trochę odpowiedzieć dla mieszkańców, bo 
niektórzy mieszkańcy zarzucają, że nie działamy, czy że ja nie działam na przykład 
odnośnie ulic z mojego terenu odnośnie na przykład takich ulic jak Szarych Szeregów, 
Młodych Orłów i chciałbym powiedzieć, ja już mówiłem, tak personalnie z tymi 
osobami, mówiłem że wszystkie takie rzeczy techniczne omawiamy na 
komisjach, dosyć długo poświęcamy na to czasu więcej czasu niż na przykład na sesji, bo 
już sobie mamy już wyjaśnione te sprawy. I tak to tłumaczyłem, że są poruszane te 
sprawy naprawy, przebudowy, rozbudowy ale niektórzy mieszkańcy prosili mnie też 
żebym powiedział to też na sesji, z uwagi na to że sesje są nagrywane. Także jak dzisiaj 
widzimy w wystąpieniu Pana Burmistrza Piotra Siniakowicza udało się nam złożyć 
wnioski. Oczywiście są wnioskowane też inne ulice nie tylko te ulice, które Pan Burmistrz 
wymienił, że już coś będą, będziemy działać, bo też był taki mały problem, na pewno 
jeszcze Pan Burmistrz mnie uzupełni odnośnie takich kwestii, że te ulice były Skarbu 
Państwa, nasze co wynikło właśnie przy składaniu dokumentów to się okazało, że to nie 
są nasze ulice tylko Skarbu Państwa. Miasto stara się pozyskiwać środki zewnętrzne na 
remonty starszych ulic czy też na nowe ulice. 
Druga sprawa jest też, na dniach pewnie Państwo słyszeli o takiej sytuacji o pogorzelcu. 
Osoba, Pan Stasio przez przypadek, no niefortunnie chciał osy wygonić z domu, używał 
do tego gazety. Kto zna Pana Stasia to to wie, on mieszka na ulicy Kilińskiego. Spłoną mu 
częściowo dom, oczywiście ten dom, dzisiaj byłem z wizytą u Pana Stanisława, no nie 
nadaje się do mieszkania. Oczywiście nie zostawiamy go bez pomocy, bo już były Panie 
z MOPS-u, Pan Stanisław był u nas w Urzędzie Miasta w różnych referatach. Także ta 
pomoc cały czas płynie i nie odwracamy się oczywiście od niego. Rodzina na przykład 
wydzwania do mnie i chce jakieś informacje co tutaj zrobić, co mamy zrobić. 
Ja cały czas podpowiadam tej rodzinie. Oczywiście mamy lokal w Siemiatyczach, który 
jest przystosowany do takich sytuacji typu "kuriozalnych" można powiedzieć, dla 
pogorzelców czyli jest on cały czas pusty i w razie takiego przypadku te osoby, rodziny 
są kierowane do tego mieszkania. Moje też takie pytanie, może też jeszcze bym chciał 
żeby Pan Burmistrz może uzupełnił mnie też w tym, czy może ewentualnie, bo ta osoba, 
do czego zmierzam nie chce po prostu też tej pomocy, bo mieszka na Kilińskiego 
od dziecka i na przykład te mieszkanie jest na Żwirki i Wigury jest mu za daleko. I to tyle. 
Wiem, że Pan Burmistrz podjął też środki w przypadku właśnie troszkę naprawy 
tego budynku poprzez pomoc przez strażaków, Pana (...), który udostępnił podnośnik 
nieodpłatnie. Za to bardzo dziękujemy w imieniu Rady i tu Burmistrza. Także tak, no te 
dwie sprawy są cały czas w toku. Zwłaszcza jeżeli też taka prośba, może wiadomo no to 
jest osoba, która nie jest tak, no powiem tak zaradna, że nie jest zaradna, żeby 
sobie pomóc sam, rodzina to tam różnie z tą rodziną jest. Jakieś pomysły Państwa 
radnych, mieszkańców, cokolwiek jak z tym poradzić? Bo już myślałem na różne sposoby 
czy jakoś zbiórka, czy nie zbiórka, czy nie wiem. Zostawiam burza mózgów, także temat 
otwarty jest i dziękuję bardzo.  
- Pana Burmistrz odpowiedział jeszcze na pytanie radnej Katarzyny Naydy 
 w sprawie rozbiórki budynku po kinie, powiedział, że właściciel otrzymał już pozwolenie 
na rozbiórkę tego drugiego budynku i rozmawiał z nami którędy może ten budynek jak 
będzie rozbierał wywozić. Natomiast jakie ma plany to musielibyśmy się dokładnie 
dowiedzieć i zapytać, ponieważ no już wszystkie pozwolenia z tego co wiemy ma. Mamy 



nadzieję, że jak najszybciej przystąpi do rozbiórki, bo nam również zależy żeby ta 
ruina, w sumie to już jest ostatnia ruina w mieście, w centrum zniknęła z mapy naszego 
miasta.  
B\Pan Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o Pana, który tutaj akurat miał pożar to 
uważam, że to jest bardzo nieszczęśliwy wypadek i takim ludziom naprawdę należy się 
podwójna pomoc. Bo różne są sytuacje życiowe. Są ludzie zaradni, niezaradni, tracą 
pracę, tracą zdrowia ale to jest sytuacja naprawdę wyjątkowa, bo dla człowieka spalił się 
dobytek jego życia i z tego co wiem to w MOPS-ie był Pan Pan oczywiście z MOPS-u był i 
tu opiekz z MOPS-u została otoczona. Druga rzecz Przedsiębiorstwa Komunalne 
postawiło bezpłatnie kontener, żeby Pan mógł te wszystkie rzeczy, które się spaliły 
wyrzucać i ten kontener stoi na podwórku. Wczoraj zaczął padać deszcz, zadzwoniłem 
do Komendanta Straży Pożarnej, za co dziękuję, Pan Komendant wysłał strażaków, 
żebyśmy zabezpieczyli ten budynek. Pan Kierownik Leszczyński poszedł wspólnie z 
naszymi pracownikami i ze strażakami. Dzisiaj rano Pan (...), tak jak Pan Łukasz 
powiedział bezpłatnie wypożyczył nam wysięgnik żebyśmy mogli założyć plandekę. 
Jeszcze tam strażacy chyba nawet jakieś deski dobijali, bo nie było na co tej plandeki 
zarzucić, ponieważ dach po części, częściowo był spalony. Także zostało to 
zabezpieczone. No i zostało zaproponowane mieszkanie dla tego Pana nie będę czy na 
ulicy Kościuszki czy na ulicy Armii Krajowej, ale mieszkanie zostało zaproponowane. No 
czy on przyjmie czy nie przyjmie to już jest jego decyzja. To nie jest taka sytuacja, że sobie 
wybieramy co jest, tylko my dajemy to co mamy prawda. Także w tej sytuacji takie 
mieszkanie było wcale nie najgorsze i na pewno Pan ma gdzie mieszkać i nie zostawiliśmy 
człowieka, który stracił dorobek swojego życia samemu sobie i ta akcja nadal trwa. Jeżeli 
pojawi się jakiś pomysł żeby wesprzeć tak jak pan Łukasz mówił, czy jakąś akcją zbiórką 
czy czymkolwiek to jak najbardziej. Myślę, że i radni i tutaj Urząd Miasta się do tego 
przychyli.  
Kolejna rzecz to jest, to są ulice te stare. My tworząc, pisząc wnioski staramy się mniej 
więcej dzielić 60 do 40, 70 do 30%, bo oczywiście trzeba budować nowe ulice, ale 
musimy pamiętać, że część ulic ma już po kilkadziesiąt lat i również zaczynają się sypać. 
Je trzeba odnawiać. Dlatego we wcześniejszym projekcie akurat nie mogliśmy złożyć 
wniosku na tę ulicę, bo tam trzeba było być właścicielem i rozpoczęliśmy procedurę 
przyjęcia tych ulic, ponieważ było one Skarbu Państwa. W tym nowym wniosku, który 
dla Państwa czytałam już takiego wymogu nie było i mogliśmy złożyć. Także akurat tutaj 
mi się wydaje, że mieszkańcy, którzy są z okręgu Pana Łukasza Rybałtowskiego powinien 
być wdzięczni po jakie czytałem, które ulice będą robione to chyba z 80% jest w okręgu 
u Pana Łukasza tak. Ulica Zachodnia ta od Ogrodowej do szpitala, ulica Szarych 
Szeregów, Młodych Orłów, także to są wszystkie z tego okręgu i oczywiście pamiętamy, 
że te ulice wymagają remontu. No i sukcesywnie remontujemy. Nie zapominamy 
również o starszych ulicach w drugiej części miasta czyli można powiedzieć za rzeką tam 
również mamy złożone wnioski na ulicę na ulicę Kasztanową, wstępnie również na ulicę 
Chopina. Także również mamy tam wnioski złożone. Czekamy na rozstrzygnięcie, także 
tak jak powiedziałem proszę Państwa oprócz tego że budujemy nowe drogi tu gdzie 
ludzie nie mają tu gdzie ludzie nie mają żadnej drogi często muszą po piaszczystej, 
czasami z dziurami, drodze się poruszać zakurzonej to również te stare też staramy się 
sukcesywnie odnawiać. Oczywiście no nie da się wszystkiego naraz robić. Każdy by chciał 
ale tak jak Pan Łukasz powiedział,  my pewne rzeczy załatwiamy na komisji, rozmawiamy, 
radni przychodzą wszyscy, podkreślam wszyscy. Burmistrz dodał, że ulice z okręgu radnej 



Urszuli również zostały uwzględnione do przebudowy. Burmistrz dodał, że na 
posiedzeniach komisji radni się ujmują za ulicami ze swoich okręgów. Nie wszystko 
oczywiście się da zrobić, a potem na sesji to tylko widzimy ten sam końcowy efekt, czyli 
miejsca czy ulice, drogi przeznaczone do remontu.  
- radny Korowicki, zapytał czy będzie coś robione na ulicy Plażowej, powiedział, że tam 
strasznie się kurzy i mieszkańcy skarżą się.  Radny zapytał też o ulicę Kościuszki od ronda 
na Zamościu do kolejnego ronda, powiedział, że jest bardzo zniszczona. Powiedział, że 
jest to droga powiatowa i pytanie raczej do radnych powiatowych 
się tyczy?  
Radny powiedział, ze zgłaszał już chodnik na ulica Armii Krajowej, gdzie kostka jest 
uniesiona przez korzenie drzew i w niektórych miejscach naprawdę jest tak 
niebezpiecznie.  
Radny zgłosił potężną kałużę na wjeździe głównym na podwórku budynków ZMK przy 
ulica Armii Krajowej na wysokości byłego Hortexu. 
Radny Korowicki zgłosił również potężne uschnięte topole przy ulicy Armii Krajowej, 
powiedział, że zgłaszał to już na komisji otrzymał informację, że znajdują się na 
prywatnej posesji a nie w pasie drogowym.  
- Pan Burmistrz powiedział, że zostało to sprawdzone. 
 - radny Korowicki powiedział, że drzewa mogą runąć w każdej chwili, bo to takie potężne 
suchary. 
- Pan Burmistrz powiedział, że ulica Kościuszki to jest jedna z główniejszych ulic w mieście 
akurat, że powiatowa ale tutaj akurat i rozmawiam z Panem Pyzowskim, który jest 
Przewodniczącym Rady Powiatu i na pewno powiat będzie się starał, natomiast koszt tej 
ulicy jest bardzo duży. Natomiast z drugiej strony ta ulica nie jest w takim stanie 
fatalnym, jest wiele ulic w mieście, które są o wiele gorsze i to stoi dylemat czy 
naprawiamy, czy powiat naprawia ulicę, która jest przejezdna. No może krawężniki nie 
są w najlepszym stanie, ale to jest ulica przejezdna. Czy się robi drogi tu gdzie ludzie 
całkiem nie mają jak dojechać. To jest dylemat, którzy nas też dotyczy tak. Czy 
my robimy drogi które praktycznie jeszcze są dobre, tam pięć dziur jest które można 
załatać, ale są przejezdne. Oczywiście nie ma to nowego gładkiego asfaltu, czy lejemy 
asfaltu gdzie praktycznie nie da się przejechać. To jest ten dylemat prawda. No 
bo, no bo wiadomo, że wybiera się, to co, to co jest bardziej korzystne dla mieszkańców. 
Jeśli chodzi o ulicę Plażową, to oczywiście, że się kurzy tylko jest tam zaledwie 5 domów, 
a droga będzie kosztowała kilka milionów złotych.  Pan Burmistrz dodał, że tam nic się 
nie dzieje z bardzo prostego powodu, ponieważ jeden mieszkaniec to blokuje. To nie 
sprawa miasta tylko jednego mieszkańca, który jest właścicielem i blokuje tą ulicę. Na 
pewno my będziemy się starać i zastanawiamy się, mamy różne pomysły jak, jak to 
rozwiązać. Jednym z pomysłów jest nawet dojście drogi do posesji tej, stop 20 m dalej 
za posesją zrobienie dalszej części. To jest również jeden z pomysłów i tutaj również nie 
o to chodzi, że tych mieszkańców tam dużo nie mieszka, bo taka jest prawda tam jest 
pięć domów nie więcej zamieszkałych. No może nawet i cztery jak sięgam pamięcią, 
którzy, którzy mieszkają. Co więcej osoby, które mieszają to jest najważniejsze, nie 
mieszkają w Siemiatyczach tak, czyli nie korzystają a blokują dla mieszkańców, którzy tu 
żyją i to trzeba pamiętać. Pan Burmistrz dodał, że zapewne poprzedni Burmistrz by zrobił 
tą drogę, natomiast kilkanaście lat, ze 20 lat może lepiej ciągnie się ta sprawa, 
poprzez sądy różnych instancji. Natomiast mamy ten plan zagospodarowania zrobiony 
i myślę, że w tej kadencji uda nam to się zrobić, ponieważ ta droga nie tylko tych kilku 



mieszkańców, można powiedzieć doprowadzi do tego, że będą mieli przyzwoite 
warunki, ale przede wszystkim będzie to jakiś duży skrót, który mieszkańcy będą mogli 
sobie korzystać. Także to jest naprawdę priorytetowa droga jedna z ważniejszych ale 
musimy sposób znaleźć jak tą drogę tam zrobić. Jeśli chodzi o ulicę Armii Krajowej to 
poprosimy tutaj naszych radnych powiatowych żeby ten chodnik na ulicy Armii Krajowej 
poprawić jeżeli tamte korzenie wystają.  
Jeśli chodzi o topole to Pan Burmistrz Czmut sprawdził i są one prywatne, ale tutaj może 
kierownik mnie uzupełni, bo chyba zostały zgłoszone do wycinki.  
- Burmistrz Czmut powiedział, że jeśli chodzi o te topole one są wprawdzie prywatne, ale 
wniosek właściciela jest złożony do nas do Urzędu Miasta, także będzie wydana decyzja 
na ścinkę. No i kwestia w jakim trybie i w jakim czasie ten właściciel dokona wycinki tych 
drzew.  
- radny Godun zwrócił uwagę na nowe światła na ulicy Legionów Piłsudskiego, 
powiedział, że w momencie gdy pojawia się zielone światło bądź czerwone sygnalizacja 
świetlna nie wydaje żadnych dźwięków, co może być dość problematyczne dla osób 
niedowidzących, bądź niewidomych, których akurat na tym osiedlu trochę jest. Radny 
zwrócił się z prośbą o odpowiedź w tej kwestii.  
Radny poruszył również temat sprzedaży wyrobów tytoniowych i alkoholu w 
siemiatyckich sklepach dla osób poniżej 18 roku życia, powiedział, że  zgłaszają się do 
niego rodzice, którzy mają z tym problem.  
Radny podziękował Panom Burmistrzom i Wysokiej Radzie za przyjęcie uchwały w 
sprawie bezpłatnej komunikacji miejskiej na terenie miasta. Radny zapytał czy w erze 
postępujące cyfryzacji miasto rozważa wprowadzenie wirtualnej karty mieszkańca, która 
myślę że też umożliwiłaby łatwo weryfikację tego czy mieszkaniec rzeczywiście ma 
prawo do korzystania z bezpłatnej komunikacji miejskiej.  
Radny skierował też pytanie do reprezentantów Powiatu, zapytał o to na jakim etapie są 
prace nad komunikacją miejską w kierunku Dworca PKP w miejscowości Siemiatycze 
Stacja i czy ten termin który otrzymał w odpowiedzi na petycję, mianowicie początek 
przyszłego roku zostanie utrzymany?  
- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że jeśli chodzi o kwestie uzupełnienia tej sygnalizacji  
przy fazie pieszej o sygnalizację dźwiękową to ta kwestia zostanie zgłoszona do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych.  
- Pan Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o tą wirtualną kartę to jak najbardziej 
weźmiemy pod uwagę, ponieważ ta elektronizacja usług wszędzie wkracza, we wszystkie 
dziedziny i to jest nieuniknione.  Burmistrz dodał, że podpatrzymy, być może to już gdzieś 
jest wcześniej zrobione i ta wirtualna karta będzie. Natomiast trzeba pamiętać, że nie 
wszyscy jeszcze korzystają z wirtualnych udogodnień i dobrodziejstw, także musimy też 
pamiętać o wszystkich mieszkańcach, również o tych, którzy nie korzystają z internetu. 
Burmistrz powiedział, że jeśli chodzi o papierosy to Urzędu Miasta przeprowadza 
kontrole punktów sprzedaży alkoholu i z tego co widzę to to w sklepach spotykam się z 
tym, że są sprawdzane, dowód jest sprawdzany, sprawdzany jest wiek. Natomiast być 
może dochodzi do takich sytuacji o których oczywiście pewnie wiemy, że osoby starsze 
kupują dla młodszych albo w jakieś tam nie wiem małym sklepiku ktoś sprzeda. Tutaj 
oczywiście nie możemy pewnie wszystkich skontrolować ale wiem, że i z Urzędu Miasta 
i z policji są liczne kontrole nawet wspólnie z policją prawda kontrolujemy te sklepy jeżeli 
mamy takie informacje. Także jeżeli ktoś wie o takich incydentach to wystarczy 



zawiadamiać czy Urząd Miasta czy policję i my wtedy przeprowadzamy kontrolę. 
- radny Godun powiedział, że o te małe punkty handlowe chodzi.  
- Przewodniczący Rady Powiatu Pan Mariusz Pyzowski powiedział, że osobiście też byłem 
zaangażowany w to żeby te połączenie w kierunku Dworca PKP uruchomić. Dodał, że 
odbyło się spotkanie z Panem Dyrektorem PKS Nowa, który jest otwarty na współpracę 
natomiast oferta PKS Nova wygląda dość drogo i w chwili obecnej prowadzone są 
rozmowy z potencjalnymi prywatnymi przewoźnikami, którzy chcieliby jakby tą 
współpracę podjąć. I w pierwszej kolejności byśmy chcieli zrobić coś w formie takiego 
pilotażu, może się uda nawet to być może w tym roku. Chcielibyśmy to uruchomić, 
sprawdzić jakie rzeczywiste będzie zainteresowanie, żeby po prostu się nie okazało, że 
będzie to kosztować znaczne kwoty, a mieszkańcy niekoniecznie zechcą korzystać. Za 
chwilę studenci też będą korzystać to taki będzie miarodajny okres gdzie można 
będzie to naocznie sprawdzić jak to wygląda i no po prostu, żeby ten problem rozwiązać. 
Oczywiście też prowadzimy rozmowy z Panem Wójtem i Panem Burmistrzem, żeby jakoś 
też tutaj tymi kosztami się podzielić tak, żeby każdy z samorządów mógł 
no przynajmniej w jakiejś części partycypować w tych kosztach.  
Co do ulicy Kościuszki to jeszcze tutaj może dopowiem, że ten odcinek od ronda 
Solidarności do Polseru to gdzieś w granicach 15 milionów złotych kosztuje. Także to jest  
ogromny koszt i myślę, że tak jak powiedział Pan Burmistrz no są dużo, że tak powiem 
pilniejsze potrzeby. Powiat ma ponad 500 km dróg w swoim zarządzaniu. Byliśmy 
ostatnio z Panami Starostami i z Zarządem ogólnie na takim objeździe, gdzie naprawdę 
mieszkają jeszcze ludzie gdzie muszą żwirówkami dojeżdżać i te drogi jakby w pierwszej 
kolejności chcielibyśmy zrobić. No i tak jeszcze patrząc w przyszłość tak na inwestycje w 
Siemiatyczach to jeśli chodzi o drogi powiatowe to na pewno też jeśli byśmy po prostu 
podejmowali jakieś działania to też chcielibyśmy żeby to w jakiś sposób też tutaj ukłonić 
się do Państwa Radnych, żeby w jakiś sposób też partycypować w tych kosztach. Ale to 
już, jeśli będą jakieś już konkretne pomysły i projekty to wtedy będziemy odpowiednio 
występować. Co do tych jeszcze topól to też ja akurat rozmawiałem z Panem Dyrektorem 
Powiatowego Zarządu Dróg, tutaj jeszcze uzupełniając to co zostało powiedziane to 
właśnie to są drzewa na działkach prywatnych rzeczywiście. Tam już są nawet te drzewa 
naznaczone do wycinki. Problem jest w tym, że tam jest jeszcze linia energetyczna i może 
jakby sam koszt wycinki, wynajęcia wysięgnika to też jakby trochę blokuje, opóźnia, ale 
myślę, że to już w ciągu najbliższych kilku tygodni nastąpi.  
- radna Melania Grygoruk powiedziała, że w imieniu swoim i uczniów klasy III A i IV B ze 
Szkoły Podstawowej Nr 1 w Siemiatyczach bardzo dziękuję Panom Burmistrzom i 
koleżankom i kolegom radnym za odnowienie herbu znajdującego się na budynku 
Urzędu Miasta. 
Radna pogratulowała uczniom i dyrekcji i wychowawcom takich uczniów. Radna dodała, 
ze dzięki temu działaniu uczniowie nabędą takiej świadomości i poczucia sprawczości, że 
mają realny wpływ na coś, co się w mieście dzieje. Tak się właśnie kształtują przyszłe 
postawy obywatelskie i społeczne w myśl zasady słynnej Konfucjusza, że „powiedz mi a 
zapomnę, pokaż mi a zapamiętam, pozwól mi zrobić, a zrozumiem”. 
 
- Pan Burmistrz podziękował również dla pracowników Urzędu Miejskiego, ponieważ my 
to odnowiliśmy własnymi siłami. Mamy Panią, która maluje obrazy i proszę zwrócić 
uwagę jak ładnie jest odmalowany ten herb, ponieważ tam nawet cieniowanie 
zastosowano odpowiednie, dobór kolorów jest bardzo profesjonalny. Pracownicy 



Urzędu Miasta tu pod nadzorem Pana Krzysztofa Leszczyńskiego zdjęli i to przywiesili, 
także mamy problem rozwiązany. Także to również tutaj ich był bardzo duży 
udział.  
- radna Melania Grygoruk podziękowała pracownikom Urzędu Miasta.  
 
Wiceprzewodniczący Rady powiedział, że do biura Rady Miasta wpłynęło zaproszenie do 
wszystkich radnych na uroczystości obchodów jubileuszu Czterdziestolecia Zespołu 
Pieśni i Tańca Małe Podlasie. Uroczystości jubileuszowe odbędą się 19 października 
tutaj obok w hali widowiskowo-sportowej. Początek o godzinie 17:00. Serdecznie 
zapraszam i zachęcam Państwa Radnych, a także wszystkich obecnych do udziału w tym 
wydarzeniu. To bardzo ważne, aby to dzieło Krzysztofa Szyszko nierozerwalnie związane 
z historią naszego miasta było kontynuowane. Zachęcam Państwa do wzięcia udziału w 
tych uroczystościach.  
 
Punkt 12 - zakończenie obrad.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad IV sesji Rady Miasta Siemiatycze w dniu 11 

września 2024 r. Wiceprzewodniczący zamknął obrady o godz. 14:30. 

 

Na tym protokół zakończono. 
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